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Protokoll  2017-06-07 

Nämndens råd för funktionshinderfrågor 

 

Nämndens råd för funktionshinderfrågor  

Närvarande Ledamöter: 

Karin Landsky Ordförande 

Pia Olsson RSMH vice ordförande 

Nan Berntsson, DHR 

Avraam Lazaridis, HSO/R 

 

Meddelat förhinder:  

Göran Gustavsson, SRF  

 

Tjänstemän: 

Ulrika Axelsson verksamhetsområdeschef socialtjänst vuxna 

Linda Lantz, utredare staben socialtjänst vuxna. 

Mats Grönvik, parkingenjör kansliavdelningen 

 

Inbjuden gäst: Katarina Odén-Ryhede har avbokat och 

återkommer vid senare tillfälle 

  

Tidpunkt: 2017-06-07 kl. 13.30 -15.30  

Plats: Rinkeby-Kista mottagningen Borgafjordsgatan 14 Kista 

Sekreterare: Linda Lantz  

 

 

 

Datum för justering:           2017-08-17 

 

Justeras:   

 

 

Karin Lansky, ordförande 

 

 

 

Pia Olsson, vice ordförande 

  



 

 

 

 Protokoll 

Sida 2 (3)  

Nämndens råd för funktionshinderfrågor 

 

§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade dagens 

sammanträde.  

  

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

  

§ 3 Anmälan av föregående protokoll 

Protokoll från sammanträdet den 4 maj 2017.  

 

§ 4 Fastställa tid för justering av protokoll 

Dagens protokoll justeras vid sammanträdet den 17 augusti 2017. 

 

§ 5 Information och dialog   

Mats Grönvik presenterar planerad rutt för tillgänglighets- 

vandringen som denna gång sker i Kista. Samling fredag den 16, kl. 

13 vid receptionen, Borgafjordsgatan 14 Kista, åter kl. 15. 

 

§ 6. Förvaltningsinformation 

 Patrik Derk är sedan 170602 inte längre kvar som 

stadsdelsdirektör i Rinkeby-Kista. Gunilla Davidsson är t.f. 

stadsdelsdirektör tills vidare.   

 Roger Zetterström nytt personligt ombud. Roger vill gärna 

besöka rådet, sekreteraren bokar in detta. 

 

§ 7. Ärenden till nämnden 

 Medborgarförslag om utegym i Kista.  

Rådet är positivt till ett utegym i stadsdelsområdet. 

Föreslagen plats är centralt belägen i stadsdelsområdet 

vilket ses som positivt.   

Rådet uttrycker några rekommendationer utifrån 

tillgänglighetsaspekt;  

- Inte fasta stolar till alla redskap. Detta skulle begränsa 

möjligheten för rörelsehindrade att använda 

utrustningen för de som inte kan flytta över ifrån sin 

rullstol. 

- Vikter som kan anpassas eller flera alternativ på vikter 

för att passa medborgarnas olikheter 

(äldre/yngre/starka/svaga).  

- Beakta behovet av att gymmet ska passa människor 

med olika längd. Redskapen ska gå att använda även 

för ungdomar, kvinnor och andra personer under 

medellängd (175-180cm) som annars ofta är gällande 

är träningsredskap. 
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- Greppvänlighet viktigt i redskapens handtag för de med 

nedsatt/begränsad handfunktion.  

- Tydliga informations- och instruktionsskyltar, 

lättförståelig text och bilder för varje redskap.  

- Viktigt med underlaget på platsen för att säkerställa 

tillgänglighet för personer med olika typer av 

gångsvårigheter (och brukare av rullstol och 

gånghjälpmedel).  

- Viktigt med utrymme mellan redskapen för att person 

med rullstol/rollator ska kunna förflytta sig inom 

området. 

- Viktigt att tänka på att materialet är hållbart då saker i 

stadsdelsområdet ofta förstörs.  

- Nämndens råd för funktionshinderfrågor är gärna med i 

planerings- och besiktningsprocessen utifrån sitt 

verksamhetsområde. 

 

§ 8 Övriga frågor 

 Kvarstående ifrån tidigare möte: Önskemål om att träffa 

nämnd och presidiet.  

- 26 oktober kl. 16:00 möte mellan Nämndens råd för 

funktionshinderfrågor, Nämndens råd för 

pensionärsfrågor och nämnden. Mötet sker i Husby i 

samband med ordinarie nämndmöte.  

- 14 december kl. 14 presidiet besöker rådets möte. 

 

§ 9 Nästa sammanträde 

Torsdag den 17 augusti kl. 13.30 -15.30. Järvasalen 

Sekreterare vid det mötet, Yasmine Ekman Munir. 

Förvaltningen representeras av Charlotte Lindborg. 

 

§ 10 

Sammanträdet avslutas 

Ordförande tackade alla och avslutade sammanträdet.   

   

   

   

   

   

 


